
Geachte heer/mevrouw, 
 
Wilt u het bericht NRC-column) onder de aandacht brengen bij uw raadsleden en 
ambtenaren? 
 
Nederland wil co2 uitstoot reduceren met het verbranden van hout. Maar is dat wel een goed 
idee? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hoek 
 


